
Referat 
 
Ekstraordinær Generalforsamling i Hinnerup Rideklub, tirsdag den 23. juni 
2020 kl. 18.30. 
 
Referent og dirigent: Susan Gundorph 
 

1. Valg af dirigent 
Susan. 

2. Sofie bød velkommen.  
 

3. Punkt på dagsordenen: Finansiering af renoveringer. 
 

4. Eventuelt 
Intet. 
 

Beskrivelse: Bestyrelsen foreslår, at renoveringen af taget finansieres via et 
lån. Herudover foreslår bestyrelsen, at generalforsamlingen bakker op om en 
finansiering af renoveringen af banerne. 
 
Bestyrelsen fremlagde forslaget og gav en status om tilbuds indhentningen til 
tagprojektet, herunder opgaven med at finde rabatter og sponsorater på materialer 
mv. 
 
Samtidig informerede bestyrelsen om den ansøgning, der er sendt ind til 
kommunens budget 2021-24, hvor der søges om tilskud til tagprojektet, da det 
ikke er rimeligt, at HIRI selv skal løfte økonomien omkring et sådant projekt. 
Foreninger, der låner kommunale faciliteter, vil aldrig skulle bekymre sig om et hul 
eller råd i taget.  
 
Iflg. kommunens administration (Kultur og Fritid) må tagprojektet iværksættes 
inden tilsagn om tilskud er givet. 
 
Hinnerup Rideklub forventer at modtage tilskud fra kommunen, således klubben 
ikke skal gældsætte sig vedrørende renovering af taget. 
   
Der foreslås at låne max 1.000.000 kr. Det vil ske ved en løbetids forlængelse af 
det nuværende jordkøbs lån.  
 
Jfr. Hinnerup Rideklubs vedtægter kan køb, salg og pantsætning af klubbens faste 
ejendom udelukkende træffes af generalforsamlingen. 

 
Forslaget er vedtaget med flertal blandt de fremmødte stemmeberettigede 
medlemmer.  
 
 
Dirigenten takkede for god ro og orden. 
 
 


